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L’Assemblea General de socis (14 de novembre de 2006)

L’última Assemblea General de socis de la SCM
va tenir lloc el dia 14 de novembre de 2006.
Després d’aprovar, com és habitual, l’acta de
la sessió anterior, el president de la SCM, Car-
les Casacuberta, va fer una exposició resumida
de l’Informe d’Activitats del Curs 2005-2006,
que podeu consultar al web de la Societat. A
continuació, va fer un balanç dels quatre anys
de gestió de la Junta presidida per ell, que ha-
via estat escollida el 20 de juny de 2002, i aca-
bava el seu mandat en aquesta assemblea. En
aquest número de la SCM/Not́ıcies podeu lle-
gir un escritdel president amb aquest caràcter.
El secretari, Josep Maria Font, va informar que
actualment la SCM té nou-cents seixant-nou so-
cis, dels quals cent-dotze s’hi han inscrit du-
rant aquests quatre anys; això representa més
de l’11 % de la massa social actual.

El següent punt de l’ordre del dia va ser la
presentació per part de Jaume Amorós, presi-
dent de la Comissió de Publicacions Electròni-
ques, de la nova sèrie de monografies editada
per la SCM, on es combina una edició en pa-
per, que es pot obtenir a preu competitiu, amb
l’edició electrònica, que consta d’un PDF que es
pot baixar lliurement del web de la SCM. Amb-
dues edicions es fan sota una llicència Creative
Commons. Es van presentar els primers quatre
volums ja editats.

Després, el tresorer, Joan Carles Artés, va
exposar el balanç de l’exercici 2005 i el pressu-
post per al 2007, que ell mateix comenta en un
altre article més endavant. Aquest pressupost
preveu un augment mı́nim de les quotes de so-
ci, que per al 2007 seran de 34e l’any per als
socis ordinaris, de 17e per als socis estudiants
i els membres de societats que tinguin un acord
de reciprocitat, i de 68e per a les institucions.
Tant el balanç de 2005 com el pressupost de
2007 van ser aprovats per l’assemblea.

En compliment dels acords d’assemblees an-
teriors, el tresorer va comunicar que el Fons de
Promoció d’Activitats va despendre el 2005 un
total de 25.263,94e, dels quals 22.170,24e ho
van ser per subvencionar activitats pròpies de
la SCM de caràcter innovador o extraordina-
ri (gairebé la meitat, el congrés conjunt amb
l’EMS i la reunió del seu Comitè Executiu).

Es van dedicar 1.103,35e al Fons de Coope-
ració creat en l’assemblea de l’any passat. Es
van dedicar 3.093,70e a col.laborar amb activi-
tats organitzades per membres de la comunitat
matemàtica catalana, concretament a tres con-
gressos: el 4t Congrés de la Societat Europea
de Recerca en Educació Matemàtica (Sant Fe-
liu de Gúıxols, del 17 al 21 de febrer de 2005),
el Congrés Algebraic and Topological Methods
in Non-Classical Logics II (Barcelona, del 15 al
18 de juny de 2005), i les Primeras Jornadas de
Teoŕıa de Números (Vilanova i La Geltrú, del
30 de juny al 2 de juliol de 2005).

El president va explicar que l’IEC ens ha
demanat que li fem saber el pressupost aprovat
en aquesta Assemblea, ja que tal com l’apro-
vem l’incorporarà al seu propi pressupost per
al 2007. Va remarcar que és el primer cop que
això s’esdevé, i quepràcticament ens garanteix
que les subvencions que posem en el presuspost
les obtindrem. I que, en general, hi ha molt bo-
na disposició per part de la Gerència de l’IEC,
ja que es valora molt bé tota la feina que fem i
el rigor amb què portem els comptes.

A continuació va prendre la paraula Car-
les Perelló, que encapçalava l’única candidatura
presentada per a la renovació dels càrrecs elec-
tius de la Junta Directiva. Més endavant podeu
llegir un escrit seu on exposa les perspectives
de la nova Junta per als propers quatre anys.

Un cop duta a terme la votació, incloent
els vots per correu, l’escrutini va comptar amb
seixanta-sis vots vàlids i tres de nuls. Els vots
vàlids van ser quaranta-nou d’afirmatius, on-
ze de negatius i sis en blanc, i per tant, van
quedar proclamats per als propers quatre anys
els càrrecs electius de la Junta Directiva: pre-
sident, Carles Perelló i Valls; vicepresident, Jo-
sep Llúıs Solé i Clivillés; tresorera, Maria Teresa
Mart́ınez-Seara i Alonso, i secretària, Marianna
Bosch i Casabò.

En el torn obert de paraules, M. Castellet
va manifestar la seva excel.lent valoració dels
mandats de les darreres juntes, i demanà que
constés en acta el seu agräıment a la Junta sor-
tint. Tots els assistents van ratificar aquesta va-
loració i aquest agräıment amb un fort aplau-
diment.
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El president sortint, Carles Casacuberta, va
manifestar el seu agräıment a tots els socis que
han aportat el seu treball durant tots aquests
anys, i va esmentar els noms dels membres dels
comitès de la Societat i de la Junta Directiva,
i en especial la secretària administrativa, Núria
Fuster, pel seu excel.lent treball i la seva dedica-
ció a les tasques de la Societat. L’Assemblea va
ratificar també aquest agräıment amb un fort
aplaudiment.

Finalment va prendre la paraula el vicepre-
sident sortint, Josep Grané, i en nom dels mem-
bres de la Junta Directiva sortint va fer palès el
reconeixement d’aquesta Junta al president per
l’enorme volum de treball que ha dut a terme
personalment, la seva intensa dedicació i el seu
tacte en les qüestions delicades, que han fet que
treballar al seu costat hagi esdevingut un plaer.
Tots els assistents van donar suport a les seves
paraules amb un calorós aplaudiment.

Josep Maria Font i Llovet
Secretari de la SCM

Comiat de la Junta

El 17 de setembre de 2002 es va constituir una
junta directiva de la SCM formada per Jau-
me Amorós, Joan Carles Artés, Carles Casa-
cuberta, Josep Maria Font, Joan Girbau, Anto-
ni Gomà, Josep Grané, Agust́ı Reventós, Carles
Romero, Oriol Serra i Frederic Utzet. L’estiu de
2004, l’Agust́ı i en Frederic varen deixar la Jun-
ta després d’una colla d’anys de feina ben feta
i s’hi varen incorporar Mart́ı Casadevall, Ignasi
Mundet, Enric Ventura i Joan Verdera. Aquest
comiat és la darrera oportunitat que tenim tots
plegats d’agrair als socis l’interès per les activi-
tats de la SCM en aquest peŕıode i l’entorn tan
encoratjador de participació i de col.laboració
que ens hem trobat.

Amb un miler d’associats i amb un volum
considerable d’activitats i de recursos econò-
mics, la SCM és una de les filials més grans i
dinàmiques de les vint-i-sis que té l’IEC. Aques-
ta bona imatge ha estat premiada amb un
bon tracte i una aportació econòmica generosa
els darrers anys, tant a càrrec dels pressupos-
tos d’activitats cient́ıfiques i de publicacions de
l’IEC com per part de la Secció de Ciències i
Tecnologia. La SCM agraeix sincerament
aquest suport.

Voldŕıem destacar alguns dels principis ge-
nerals que han guiat les actuacions de la Junta
en aquests quatre anys:

• Continüıtat i creixement. Les activitats em-
blemàtiques de la SCM s’han preservat i
s’han intentat reforçar. L’Olimṕıada Mate-
màtica es va fent cada any i els represen-
tants catalans aconsegueixen sempre llocs de
mèrit en la fase estatal. La Prova Cangur
tindrà enguany més de 20.000 participants en

els territoris de parla catalana; ha estat re-
coneguda pel Departament d’Educació de la
Generalitat de Catalunya com una activitat
important que cal mantenir i el 2006 ha re-
but un premi de la Fundació Caixa Sabadell,
el mateix any que l’Assemblea de l’associa-
ció internacional Le Kangourou sans Fron-
tières s’ha reunit a Barcelona amb un gran
èxit d’organització. A més, s’han anat fent
els Problemes a l’Esprint i el concurs de car-
tells, i s’ha posat en marxa un nou concurs
de relats. La trobada de socis de la SCM s’ha
dut a terme cada any amb idees noves per
donar-li empenta, i s’ha organitzat una no-
va sèrie de Trobades d’Ensenyament des de
2003, conjuntament amb la FEEMCAT. El
Butllet́ı de la SCM i la revista SCM/Not́ıcies
han continuat i han crescut gràcies a la dedi-
cació dels seus responsables. I ha nascut una
nova sèrie de publicacions lliurement accessi-
bles en format electrònic, gairebé al mateix
temps que els números del Butllet́ı han es-
tat digitalitzats des del seu inici i posats a
l’abast de tothom al portal de Revistes Ca-
talanes amb Accés Obert, com a part d’una
iniciativa que la SCM ha estès a les altres
revistes matemàtiques catalanes.

• Integració. La llista de persones que han col-
laborat en la direcció i l’assessorament de la
SCM en aquest peŕıode ha estat molt àmplia
gràcies a la creació d’un Comitè Cient́ıfic, un
Comitè d’Ensenyament i un Comitè de Pu-
blicacions, a més de la Comissió Cangur i
la Comissió de Representació Internacional.
Gràcies altra vegada a totes les persones que
n’han format part. A més, la SCM ha pro-
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